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Vragen

Datum verzoek: 7 juli 2018

Aan: wethouder Lok

Betreft: Veiligheid op het spoor

Het was weer raak op 6 juli 2018 met de ontsluíting van Tolberg en hieraan gekoppeld de

veiligheid op het spoor. Het was weer eens zo gek dat verkeersdeelnemers spontaan uit
zichzelf tussen de spoorbomen door gingen. Van enige begeleiding door politie of door
Prorail ingezette verkeersregelaars was geen spraken.

ln dit verband stelt de VLP de volgende vragen

L. Hoe vaak heeft de laatste 3 maanden de spoorwegovergang Willem Dreesweg Noord en

Zuid in storing gelegen? Hiermee bedoel ik alle keren dat de spoorbomen langer als 5

minuten gesloten waren en hierdoor automatisch een alarm af is gegaan bij Prorail in de

controle kamer.
2. Wat waren de redenen?
3. Gaat u deze storingen meenemen in het onderzoek dat het college wil starten met

betrekking tot de ontsluiting van Tolberg? Zo ja, graag uitleg op welke manier en zo nee,

waarom niet?
4. Wat zijn de afspraken die u gemaakt hebt met Prorail over veiligheid en de hieraan

gekoppelde inzet van toezicht en handhaving door middel van verkeersregelaars van

Prorail of politie?

Namens de fractie van de VLP,

Jos Heeren



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. ln periode L meit/m 15 juli hebben zich1,4 storingen van langer dan 5 minuten
voorgedaan.

2. De storingen werden veroorzaakt door: defect aan materieel (8x), aanrijding met een
persoon (2x), aanrijding met een dier, storing aan de overweg, werkproces van de
vervoerder en door treinopvolging.

3. Automobilisten díe vanuit Tolberg naar de binnenstad of 458/ 417 willen, zullen het
spoor moeten kruisen. Vanzelfsprekend wordt het feit er regelmatig storingen op
deze spoorwegkruisingen betrokken bij een onderzoek naar de ontsluiting van
Tolberg.

4. ProRail informeert de politie zodra een overweg dícht is in geval van een storing,
zodat hulpdíensten op de hoogte zijn en deze route niet kunnen gebruiken. De politie
kan dan op eigen inzicht verkeersregelaars inschakelen. Ambtelijk wordt er op L7

september met ProRail en de gemeente Roosendaal doorgesproken over de
spoorwegproblematiek in Tolberg. De inzet is dat de gemeente direct wordt
geïnformeerd wanneer er (voor langere periode) een storing is aan de overweg. De
gemeente kan hier dan actief over communiceren naar haar inwoners.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd
Het van r en Wethouders,

en Bereikbaarheid


